The constitution of Ukraine

The adoption of a new constitution of Ukraine on the 28th of June 1996 became an important event in the life of the people of Ukraine. Our country has long-standing constitutional traditions. The first Constitution of Ukraine was written by hetman Philip Orlyk in 1710. Being the first constitution in Europe it was notable for its profound democracy. The experience of Ukrainian people's republic (1918) played a significant role in the constitutional process. The constitution of the Ukrainian people's republic approved by the Centralna Rada is the embodiment of the statehood principles of Ukraine. 

On the 24th of October 1990 the constitutional commission was appointed by the Verkhovna Rada of Ukraine. The draft constitution was written during the first stage of its preparation (1990 - 1993). It was logically and juridically completed during the second stage (1994 - 1996). The draft constitution was published and went through nation-wide discussion. On the 28th of June 1996 the Constitution was confirmed by the Verkhovna Rada of Ukraine. Common to all mankind principles of democracy are embodied in the Constitution. The basic economic, social, cultural, public and political rights are guaranteed by the Constitution. According to the Constitution of Ukraine is a sovereign, independent, democratic, social and juridical state. Territorial integrity and inviolability of Ukraine are proclaimed in the Constitution. 

The power in Ukraine belongs to people. It is exercised through democratic elections and referendums and by state government bodies and self-government institutions. The form of state government is a republic. The head of state is the president. The Verkhovna Rada of Ukraine is the highest legislative body in the country. The principles of economic, political and ideological multiformity are proclaimed in the Constitution. All citizens have equal rights. People are proclaimed to be the greatest social value in Ukraine. These and other regulations are successively developed in the chapters of the Constitution. The best national traditions are embodied in the Constitution, it creates the legal bases of regulation of social relations. 

Перевод текста: The constitution of Ukraine

Принятие новой конституции Украины 28-ого июня 1996 стало важным случаем в жизни людей Украины. Наша страна имеет давнишние конституционные традиции. Первая Конституция Украины была написана hetman Филипом Орликом в 1710. Будучи первой конституцией в Европе это было известно ее глубокой демократии. Опыт республики украинских людей (1918) играл существенную роль в конституционном процессе. Конституция республики украинских людей, одобренной Centralna Rada - воплощение принципов государственности Украины. 

24-ого октября 1990 конституционная комиссия была назначена Verkhovna Rada Украины. Конституция проекта была написана в течение первой стадии ее подготовки (1990 - 1993). Это было логически и юридически закончено в течение второй стадии (1994 - 1996). Конституция проекта была издана и прошла общенациональное обсуждение. 28-ого июня 1996 Конституция была подтверждена Verkhovna Rada Украины. Обычный ко всем принципам человечества демократии воплощены в Конституции. Основные экономические, социальные, культурные, общественные и политические права гарантируются в соответствии с Конституцией. Согласно Конституции Украины - верховное, независимое, демократическое, социальное и юридическое государство. Территориальная целостность и неприкосновенность Украины объявлены в Конституции. 

Власть в Украине принадлежит людям. Это осуществлено через демократические выборы и референдумы и телами системы власти штата и учреждениями самоуправления. Форма системы власти штата - республика. Глава государства - президент. Verkhovna Rada Украины - самое высокое законодательное тело в стране. Принципы экономического, политического и идеологического многообразия объявлены в Конституции. Все граждане имеют равные права. Люди, как объявляют, являются самой большой социальной ценностью в Украине. Эти и другие инструкции последовательно развиты в главах Конституции. Лучшие национальные традиции воплощены в Конституции, это создает юридические основания регулирования социальных отношений.

